
            

Schriftelijke vragen 

 
Groningen, 27 oktober 2020 

 

Vragen van de Stadspartij aan het College van B & W van Groningen 

Geacht College, 

In de gezinsbode van 23 oktober jl. staat een interview met wethouder Chakor over de drafbaan. Wij 

hebben dit interview met grote verbazing gelezen. Daarom hebben wij een aantal schriftelijke vragen. 

  

1. De wethouder zegt het volgende in het interview” Veel steden met een terrein als de drafbaan 

zouden zich in de handen knijpen met een terrein als de drafbaan. Alleen wij hebben het nooit goed 

onderhouden”. Hoe moeten wij deze opmerking interpreteren? Geeft de gemeente hiermee toe dat 

er onvoldoende geld is geïnvesteerd in en rond de drafbaan?  

 

2. De wethouder geeft aan dat erg verrast te zijn over de weerstand van omwonenden. ‘Ik heb direct 

gezegd: ik wil snel met die mensen rond de tafel. Er was onduidelijkheid over wat er gaat 

veranderen. Misschien moeten wij het beter uitleggen’. Wanneer gaat de wethouder met de 

inwoners rond de tafel? Of is dat reeds gebeurd? En is dat ‘snel’? 

 

3. Is het college met de Stadspartij van mening dat er juist vooraf met omwonenden gecommuniceerd 

moet worden wanneer het gaat over ingrijpende plannen die ten koste (kunnen) gaan van het 

directe woongenot of leefbaarheid en dat dit moet plaats vinden voordat deze plannen aan de 

gemeenteraad ter besluitvorming worden voorgelegd? 

 

4. De wethouder stelt in het interview dat voor het terrassenfestival van vorig jaar een 
omgevingsvergunning afgegeven had moeten worden. Vervolgens zegt de wethouder: ‘daarvan 
hebben we gezegd we willen nu een locatieprofiel maken voor het Stadspark.” 
 
In de volgende alinea van het interview stelt de wethouder: ‘Er is ook evenementenbeleid. Op basis 
daarvan is gezegd: er kunnen evenementen plaatsvinden in de rest van het Stadspark.’ 
 
Was de wethouder tijdens het interview op de hoogte van het locatieprofiel ‘Evenementenprofiel 
Stadspark-Drafbaan’ en waarom stelt de wethouder in het interview dat ze een locatieprofiel wil 
maken? 
 
Kan het college uitleggen wat het verschil is tussen het locatieprofiel ‘Evenementenbeleid 
Stadspark-Drafbaan’ en het evenementenbeleid waarover de wethouder in het interview spreekt? 
Op grond waarvan stelt de wethouder dat op basis van het door haar genoemde 
evenementenbeleid meer mogelijk is dan in het ‘Evenementenprofiel Stadspark-Drafbaan’? 
 

5. De wethouder zegt in het interview ‘…daardoor krijgen wij de organisatoren zover dat ze miljoenen 

durven te investeren in deze regio.’ Op basis van welke feiten trekt de wethouder de conclusie dat 

organisatoren miljoenen willen investeren in de ontwikkelingen van de Drafbaan?  

 

6. In het naschrift van dit interview met wethouder Chakor kwam er nog een aanvullende toelichting 

met de uitleg dat de gemeente Groningen de zgn. 12-dagenregeling hanteert. Die zou de 12 



‘herriedagen’ in het Stadspark (buiten de drafbaan) mogelijk maken. In 2017 haalde Raad van 

State hier al een streep doorheen. De regeling is een toelichting op het bestemmingsplan. In 

hoeverre maakt deze toelichting deel uit van het bestemmingsplan als de Raad van State zegt dat 

er geen bindende betekenis aan kan worden toegekend? Graag een toelichting van het College 

van B&W. 

 

Amrut Sijbolts                                                                                                                                               

Gemeenteraadslid Stadspartij 


